
ProtokoN Nr 49/16
posiedzen ia Zarzqdu Powiatu Mi riskiego

w dniu 30 marca 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli :

Starosta - Antoni Jan Tarczynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czlo n kowie Zarzqdu. t-u kasz Bog ucki
Marek Pachnik
Piotr Wieczorek

oraz'. Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz- nacz. Wydziatu Oswiaty i Promocji
Danuta Miraszewska - dyr. Zespolu Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz.
Krzyszlof Arcimowicz - z-ca nacz. Wydz. Architektury i Budownictwa
Urszula Soroka - z-ca nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji

Porzqdek posiedzenia:

'1 Otwarcieposiedzenia.
2 Przyjqcie porzqdku obrad
3 Informacja o dzialalnoSci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.
4. Omowienie protokolu z przeprowadzonej kontroli w Zespole Szkol Agrotechnicznych

w Minsku Mazowieckim. (nacz, Wydz Oswiaty i Promocji- Emilia Piotrkowicz)
5 Podjgcie uchwaly w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu Powiatu Minskiego

sprawozdania z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespotu Opieki
Zdrowotnej w Mihsku Mazowieckim oraz informacji o stanie mienia Powiatu za 2015 r

(Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk)
6 Podjgcie uchwaty w sprawie ustalenia harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow budzetu

Powiatu Mihskiego na ll kwarta+2016 r. (Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk)
7 Podjqcie uchwaty w sprawie przyjgcia Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka

w Falbogach.
8 Uzgodnienie projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Srennica

obejmujqcego miejscowoSci: Bestwiny Lasomin, Kqty, Dluzew, Wolka Diuzewska, Maldan,
Nowy Starogrod, Starogrod, Grzebowilk, Nowa Pogorzel, 

. 
Dqbrowa, Nowe Zalesie, Chelst,

Zalesie, Kosminy Nowy Zglechow Zglechow, Siodlo Swigtochy, Zakow, Nowodzielnik
Zakowek, Kulki, Dzielnik, Drozdzowka, Ptaki (z-ca nacz Wydz. Architektury i Budownictwa -
Krzysztof Arcimowicz)

9. Podjgcie uchwaly w sprawie zmian w budzecie Powratu na 2016 rok (Skarbnik Powiatu -
Teresa Bqk)

10 Sprawy rozne.
11 Przyjgcie protokotu posiedzenia w dniu 22 marca2016 r.

12 Zamkniqcie posiedzenia,

Ad. 1

Starosta - Antoni Jan f arczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta przedstawit porzqdek posiedzenia, ktory zostal przyjgty jednoglo5nie.



Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowat o nastqpujqcych sprawach:
- wplynglo powiadomienie o posiedzeniu WSA, ktore odbqdzie sig 7 kwietnia br.
w zwiqzku ze zloZonq przez nas skargq na decyzjq Ministra Finansow w sprawie
zwrotu nienaleznie pobranej czgsci subwencji o6wiatowej ogolnej,
- uczestniczyl w Konwencie Wojtow i Burmistrzow, na ktorym jednym z tematow byta
kwestia wydawanych pozwoleh na budowg oraz kwestia dotyczqca oplat za zajqcie
pasa drogowego,
- wptyngfo pismo z Sqdu Okrggowego w Lublinie o uzupelnienie wniosku i dokonanie
wptaty 5.438 zl oraz dotqczenie dokumentu potwierdzajqcego osoby do
reprezentowa n ia powiatu,
- firma InterRisk na naszE propozycjg odszkodowania w wys. 500.000 zt za budynki
na ul. Stankowizna zaproponowala kwotq 385.000 zl (uwzglqdniajqca kwotg 50.000
zl, ktorq wczeSn iej otrzymalismy).

Ad.4
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze temat kontroli w Zespole

Szkol Agrotechnicznych w Minsku Maz. byl przedstawiany na poprzednim
posiedzeniu, ale nie mieliSmy mozliwosci spotkac sig z dyrektorem.
Dodal, 2e na chwilq obecnq jest przygotowany protokol z kontroli podpisany przez
dyrektora, sqzloZone wyjasnienia (do dnia 31 marca br. majq zostac zlo2one jeszcze
uzupetniajqce wyjaSnienia przez dyrektora ZSA). Nastgpnie bgdzie przygotowane
wystqpienie pokontrolne.
Wyja6nif, 2e z protokolu, ktory zostat przedstawiony Zarzqdowi wynika
jednoznacznie,2e w latach objqtych kontrolq mamy zjawisko dotyczqce zatrudniania
pracownikow na umowy na czas okre5lony. W roku szkolnym 201212013 zawartych
zostalo 38 umow, w tym 15 na czas okreSlony, w 201312014 zawaftych zostalo 46
umow, w tym 20 na czas okreslony i w kazdym roku polowa, albo wiqcej z zawartych
umow bylo na czas okreSlony.
Starosta zwrocil siq do dyrektora o komentarz, gdyZ przez te kilka lat stalo siq to
sposobem na prowadzenie polityki kadrowel.

Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala,2e sq stanowiska sqdow, w tym
zakresie, Natomiast jesli chodzi o jej politykg kadrowq to sprawq wiadomq jest, ze
w tej chwili jestesmy przed obliczem nizu demograficznego i liczba uczniow niestety
spada. Oczywiscie stqd jest nieprzewidywalna sprawa naboru uczniow do klas
pienvszych. wyjasnila, 2e sq w tej chwili ,,mody" na zawody, czasami uda siq trafic
w gusta potencjalnych uczniow i do tej pory udawalo siq to robic, natomiast zawsze
istnieje niebezpieczenstwo, 2e tak siQ nie stanie. W zwiqzku z |ym, Ze
nieprzewidywalna jest liczba klas to nieprzewidywalna jest rownie2liczba etatow.
Dyrektor Zespolu Szkot Agrotechnicznych wyjaSnila, 2e 1ej polityka kadrowa jest taka,
zeby nie generowac kosztow dla organu prowadzEcego i zawierane sq umowy na
czas okre6lony, ktore oczywiScie potem sE przeksztalcane w umowy na czas
nieokreslony. Dodala, 2e jeZeli w jej ocenie zaistniejq takie przestanki, a po2niel
nauczyciel uzyska stopien nauczyciela mianowanego umowy o mianowanie.
Stwierdzita, ze tak dziala od 16 lat i nigdy Zadenznauczycieli nie przeszedl w stan
nieczynny i nie dostal 6 miesiqcznej odprawy, sq to oczywiscie fakty i jest to jej
polityka kadrowa zgodna z art.. 10 ust. 6 Karty Nauczyciela, wynikajqca z organizacji
pracy szkoly. Wyjasnita, ze dotyczy to nauczycieli roznych przedmiotow zawodowych
i ogolnoksztalcqcych, bo jak zmniejsza sig liczba klas to zmniejsza siq rownieZliczba
przedmiotow ogolnych (stosowne wyjasnienie zostalo zlo2one do protokolu).



P. Marek Pachnik powiedzial, ze stwierdzila pani, ze na przelomie kilkunastu
lat jak jest dyrektorem zadnemu z nauczycieli nie musiata wyptacac odprawy, ani nie
przenoslla w stan nieczynny. Niewqtpliwie, jezeli sq to umowy na czas okreSlony to
nie ma takiego obowiqzku, Dodat, ze w roku szkolnym 201512016 zawaftych zostalo
59 umow z 5B nauczycielami ito wzbudzilo zaniepokojenie.
Dodal, 2e przytacza pani orzecznictwo sqdowe dotyczqce konkretnych spraw, bo na
pewno nie ma w tym orzecznictwie spraw zpani szkoly.
P, Marek Pachnik powiedzial,2epani dyrektor mowi, ze dba o fundusze powiatu, by
nie ptacic odpraw, a wyobra2my sobie, ze w tej atmosferze, ktora jest kazda umowa
lrzecia, jakkolwiek by jej pani nie podpisata dla pracownika jest umowE na czas
nieokreslony, chyba, ze sqd zdecyduje inaczej. Roznie moze sqd zdecydowac, wiqc
w tym momencie, jesli ka2e przywrocic nawet polowq, z tych nauczycieli to bylby
argument, jakbardzo pani dba o finanse powiatu jest juz chybiony. Stwierdzit, ze jako
nauczyciel wolatby, zeby dyrektor dbata o nauczycieli, niz o fundusze, gdyz szkola
stoi nauczycielem. Dodat, ze sprawy pieniqdzy nale|y zostawii Zarzqdowi Powiatu,
czy Skarbnikowi Powiatu.
Stwierdzil, 2e wspominala pani, 2e liczba uczniow siQ zmniejsza i to jest tym
spowodowane, w takim razie o ile na przelomie 5 lat zmniejszyla siq liczba uczniow
i liczba oddzialow w Zespole SzkotAgrotechnicznych?
Dyrektor ZSA powiedziala, ze w jej szkole liczba uczniow siq nie zmniejszyla.

P. Marek Pachnik powiedzial, 2e w takim razie coZ to jest za argument, ze
zatrudnia pani na czas okreslony tyle osob, jesli liczba uczniow, ani liczba klas siq nie
zmniejszyla. Nic takiego pani nie grozi, wiqc ten argument wydaje sig byc mocno nie
trafiony, Stwierdzit,2e nadal bgdzie tak uwazat, chyba, 2e pani przekona, ze jest to
sposob prowadzenia polityki kadrowej, sposob kierowania szkolq, sposob krotko
mowiqc na nauczycieli, zeby miec ich przy sobie.

P, Danuta Miraszewska powiedziala, ze jest to daleko idqce uogolnienie, Jest
to jej polityka kadrowa zgodna z prawem, je6li nauczyciele nie zgadzajq siq z niq,
zawsze sq sqdy pracy, ktore orzekajq, czy ta polityka kadrowa jest zgodna z prawem,
czy nie jest zgodna, Stwierdzila,2e jeSli chodzi o traktowanie nauczycieli to wszystko
mowi jej motto ,,Pracownik dobrem na1wy2szym", 2e slynie z tego, ze jej pracownicy
sq bardzo dobrze traktowani, Od 16 lat z tego stynie, wiqc my6li, ze te umowy nie sq
oznakq zlego traktowania pracownikow, Podkre6lila, 2e generalnie wszyscy
pracownicy, w jej ocenie i wielu osob, sq bardzo dobrze traktowani i uwaZa, 2e le
umowy nie sq przejawem zlego traktowania.

P, Piotr Wieczorek zwrocil siq z pytaniem, jak diagnozule zarzewie konfliktu
w gronie pedagogicznym, Dodal, 2e na koniec ubieglego roku brakowalo ok.
25.000 zl oraz zostaly niszczone dane, ktore sq istotne dla szkoly,

Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, 2e sama jest zdziwiona tq
sytuacjq. MySli, ze jest to sytuacja wywolana nie tylko czynnikami wewnqtrznymi
Dodala, 2e w jej ocenie szkola prezentuje bardzo wysoki poziom i bytoby wielu
nastqpcow 1ej dziela, to jest pewnie jedna z przyczyn, bo przez 16 lat nie mialy
miejsca takie sytuacje jak zachowanie p. , Nadal sig tej sytuacji bardzo dziwi,
ze te 9,5 osoby, ktore podpisaty to pismo przeciwko niej, znieslawiajqc po tylu latach
pracy sig znalazto, MySli, ze sytuacja siq normuje, aczkolwiek my6li, 2e g0o/o ludzi
pracujqcych w szkole sq przeciwni takiemu zachowaniu. Z perspektywy wielu lat
uwaZa, 2e laKa sytuacja i taka osoba jak p. i jego koledzy, pewnie kolezanki,
moze sig zdarzyc w kazdej szkole. Pewnie gdyby ktoS opowiedzial takq historig, to
mialaby wrazenie, 2e to jest jakis matrix, natomiast to siq dzieje naprawdg. Przyczyny
ludzkich zachowan sE dla niej niezbadane, my6lala, 2e dobrze zna swoich



pracownikow, ze nigdy taka sytuacja siq nie zdarzy, a jednak siq zdarzyla. Ma
nadziejg, ze normalnosc i dawny ,,Jan6w" wroci i dlatego tu jest i chciataby zrobic
wszystko, zeby do tego stanu wrocic i mysli, ze ten stan powroci, Dodala, 2e
brakujqca kwota wynikala z podatku, to sq zastqpstwa, aczkolwiek w budzecie szkota
miala 55,000 zl, ktore zostaiy w roznych $$ i te 23.000 zl z tej kwoty zostato
przeznaczone.

P, Piotr Wieczorek zwrocil sig z pytaniem, czemu konkretnie te osoby sq
przeciwne, ktore jak pani dyrektor twierdzi sq zarzewiem tego konfliktu, jakim
dziaianiom sq przeciwni, moze nie majq wpiywu na to, co siq dzieje w placowce, nie
sE sluchami, moze ich zdanie nie jest brane pod uwagQ.

Dyrektor ZSA w Minsku Maz. powiedziala, 2e ma drzwi otwarle, Dodala, ze
bycie dyrektorem przez 17 lat i rozpoczynanie pracy w takiej wiejskiej szkolce
w patacu, w takich warunkach i doprowadzenie jej do takiego rozkwitu, jak to mowi
,,wyprowadzenie tej szkoty na salony" wymaga ogromnych zdolnosci menadzerskich
i nie tylko, bo to nie jest tylko jej sukces, bo nie mogtaby siq sama pod nim podpisac,
bo zle by siq z lym czula, ale jest to praca wszystkich ludzi, ogromna praca lworcza.
Dodala ,2e zawsze byla jednq z nich, siadali6my i rozmawialiSmy, oczywi6cie zawsze
moZe siq zdarzyc grupa ludzi niezadowolonych, bo takie jest Zycie, bo roznorodnoSc
jest pigkna. Grupa, ktora chciataby inaczej, co nie znaczy dobrze dla tej mlodzie2y,
dla tej szkoty. Wyjasnita,2e jeleli ktoS chce swoje prywatne interesy zalalwiac w ten
sposob i prywatnq walkq o wtadzg to nie ma na to wptywu,

P. Piotr Wieczorek powiedziai, ze nie mamy zadnego konkretu i dlatego
chcielismy lako Zarzqd wysluchac zdania dyrektora na caloksztatt tej sytuacji, Zwrocil
sig z pytaniem, co chcq ci ludzie wprowadzic, co jest niezgodne z pani zaloleniem?

Dyrektor ZSA powiedziata, ze te cztery strony pomowien, znieslawiajq jej
osobq. Te osoby )eszcze sig nie ujawnity. W tym pismie jest zero faktow. Byto
nadzwyczajne spotkanie z Radq Pedagogicznq, w ktorym uczestniczyli starostowie
i naczelnik Wydziatu Oswiaty i Promocji, Dodata, ze jest pomawiana wraz z paniq
wicedyreklor, ZloZyla wyjaSnienia odnosnie tych pomowien i rowniez ustosunkowata
siQ do nich na posiedzeniu Rady Pedagogicznej, Powiedziata, 2e nie mozna
zarzucac wieloletniemu dyrektorowi notorycznego tamania prawa, udawania osoby,
ktora sprzyja nauczycielom. Nauczyciele przychodzili do niej w roznych sprawach
i dla ktorych nie byta tylko dyrektorem, ale matkq i przy)aciolkq, prawie lekarzem,
a w tej chwili majq inne o mnie zdanie, nie wierzy w to, Dodata, ze wybiela sig
p i jego dokonania. Ostatni stan prawny jest laki, 2e prokurator wszczql
sledztwo wobec p (uznano zaZalenie na pracQ policji). Powiedziala, ze jest
urzgdnikiem panstwowym i tak tez chce siq zachowac.
P Danuta Miraszewska zwrocita siq pytaniem, czy panstwo chcieliby, zeby tacy
nauczyciele, ktorzy podpisujq siq pod takimi oszczerstwami pod adresem
wieloletniego dyrektora i ambitnej osoby )akq jest pani wicedyrektor, uczyli wasze
dzieci i wnuki. Dodala, 2e nie wie czym kierowali siq ci ludzie, gdyz jest to
pomowienie i stek roznych nieprawdziwych oszczerstw pod jej adresem. Moze sig
tylko domySlac, jakie mieli pobudki, bo tego nie wie, Nalezatoby te osoby zapytac, ale
nie ma takiej szansy, Snucie domyslow, kto podpisat ten paszkwil jest bardzo
niedobre dla atmosfery panujqcej w szkole, dlatego, ze 90oh osob nie podpisuje siq
pod tym i wrqcz, 2le czulaby sig z tym, gdyby ktokolwiek podejrzewal ich
o podpisanie tego pisma. Nie chcq, zeby byl cien podejrzen, 2e lo ktoS je podpisal,
wigc sytuacja robi sig niezdrowa, Nie wie czemu ci ludzie co6 takiego napisali, moze
siq tylko domySlac. Dodata, ze jest tak wiele rolnych nieprawdziwych zarzutow pod
jej adresem, 2e samo mowienie o tym wzbudza niesmak. Nie przyptJszczala, 2e za



jej wysitki cos takiego jq spotka, Nie czuje siq z tym dobrze, stara siq wymazac
z pamigci, zeby normalnie pracowac, bo 'Jwa2a, 2e ma jeszcze tyle energii
i pomy-stow, ktore zawsze miala, Dodata, ze mysli, ze te pomysty byiy trafione, szkola
kwitnie, natomiast ma nadzie)Q, ze ten przykry incydent nie zmqci przyszloSci szkoly.
Dodala, ze jest jej przykro,2e p. dokonat takiego czynu, Do na Jego wspolpracq
liczyla, a skohczyto sig zupelnie inaczej, Jest to przykre, gdy taki bliski
wspolpracownik zawodzi zaufanie dyrektora, Wspolpracownik, ktoremu to co mogla
dac kiedy przyszedt czlowiek praktycznie znikqd, bo nie jest on z tego terenu to mu
daia i oto jest zaplata,

P. Marek Pachnik stwierdzit, ze mato pani
jest skupiona na sobie, Jak ogromnq przykroSc
moze inaczel patrzyli na zarzqdzanie, Zwrocil
dyrektor.
p Danuta Miraszewska powiedziala, Ze jej
najwyzszym",
P, Marek Pachnik powiedzial, 2e w takim razie te pot osoby, o ktoryeh pani mowi, czy
to tez jest pracownik, czy to jest cos.
Dyrektora ZSA powiedziala, ze to jest takie okreslenie, ktore gdzie6 tam powstalo,
p. Marek Pachnik stwierdzil, ze albo podpisalo siq g osob albo'10 osob.
Dyrektor ZSA powiedziala, 2e tak to funkcjonuje, bo jedna z osob nie zgadzata siq
w calej rozciqglosci.
P, Marek Pachnik przypomnial, 2e powiedziala pani, 2e p. jest nie wiadomo
skqd ijest to lekcewazqcewyraZanie siq o tej osobie, Dodat, ze pani data mu pracQ,
a on po kilku latach nie potrafit byc wdziqczny. Wspomniata pani, 2e przez 16 lat pani
pracy szkola rozkwitia Co pani miala na mySli, 2e szkola zostata "wprowadzona na
salony", jesli miata pani na mysli przeprowadzkq do Minska Maz. to dosc
traumatycznie wyglqdata ta przeprowadzka. Moze Zarzqd ma wigksze zaslugi
w wyprowadzeniu na salony niZ cala Rada Pedagogiczna i pani dyrektor, Ponadto
zwrocil uwagg, ze pani dyrektor nie wie kto siq podpisat pod tym pismem, wigc
rownie dobrze moZe to byc kaZdy, nawet ktos kto stoi teraz na korytarzu. DziS
argumentem jest wieloletnoSc dyrektora, to na pewno znajdzie pani w swojej kadrze
nauczycieli, ktorzy majq 32lata pracy i jest wieloletnim nauczycielem, wigc dwa razy
bardziej doSwiadczonym i majqcym dwa razy wigcej praw do decydowania co jest
dobre dla szkoly, a co zle, ni2 pani skoro takich argumentow uzywamy.

P PiotrWieczorek zapylal o sposob zatrudnienia p.
Dyrektor ZSA powiedziala, 2e p. byt ostatnio powotany na stanowisko
wicedyrektora na czas do 31 sierpnia 2010 r,

P, t-ukasz Bogucki zapytaljak wyglqda obecnie sytuacja p.
P. Danuta Miraszewska powiedziata, 2e p jest teraz nauczycielem
geografii, a zoslal odwotany z funkcji wicedyrektora za zgodq kuratora zgodnie
z arl, 38. Powiedziala, 2e moZna umniejszac zastugi dyrektora, a wyolbrzymiac
zastugi innych, zawsze mozna to zrobic, W ezasie kiedy jest dyrektorem tj. od 16 lat
szkola z B0 uczniow wyrosla do 470 Mysli, ze jest to sukces bezsprzeczny i nie jest
to sukces wylqcznie z przeniesienia z Janowa do Miriska Maz., gdyz w trakcie
przenoszenia szkola liczyla juL 370 uczniow, wiqc to radykalny skok nastqpit
w Janowie, Wyjasnila, ze pod pojgciem 'wyprowadzenia szkoty na salony" nie
rozumie wyprowadzenie szkoiy z Janowa do bytego budynku CKU, dlatego, 2e
budynek cKU to nie salony. salony to w jej pojgciu praktyki uczniow
w renomowanych hotelach Hilton na Rodos, Sheraton na Rodos, 6 gwiazdkowe
hotele na Krecie, hotele 5 gwiazdkowe klasa Hilton, Double Tree by Hilton, klasa

dyrektor mowi o szkole, a bardzo
wyrzqdzily pani te 9,5 osoby, bo
siQ o przypomnienie motta pani

motto to ,,Pracownik dobrem



Stanruood, praktyki w Sheratonie i Westinie, to sq te salony, o ktorych mowita.
Salonami nie jest ten budynek, chociaz jest poprawny, wiadomo jakie jest jego
pochodzenie to byt internat. Dodata, ze nie umniejsza zastug p. , ale nie
zmienia to faktu, 2e zawiodl jej zaufanie i doszto do takiego incydentu, 2e
wicedyrektor usuwa dane, ktore sq istotne dla funkcjonowania szkoly, Dodata, ze
w szkole p. Pachnika nie ma egzaminu maturalnego przez miesiqc, ani 4 razy
egzaminu sprawdzajEcego kwalifikacje w trakcie roku, ani miesigcznego naboru,
Stwierdzila natomiast, 2e na pewno jest wiele dokumentow i wiele procedur, ktore sq
rowniez w ZSA, Powiedziala,2e dziwi siq, ze p. Marek Pachnik feruje takie wyroki,2e
oto dyrektor nie ma zadnych zastug w rozwoju szkoty.

P. Marek Pachnik powiedzial, ze my6li inaczej, bo po to ten dyrektor zostal
powolany, po to ma dodatek funkcyjny, motywacyjny i wiele jeszcze innych
przywilejow, Zeby tak a nie inaczej prowadzit szkolq. Nie jest to kwestiq zastug
wiqkszych lub mniejszych, bo ma robic, tak jak obiecal na konkursie, jakq misjg
szkoly czy laki plan szkoly przedstawil, Dodat, ze pani dyrektor jest bardzo skupiona
na sobie, szkota i pracownicy nie majq zaslug w tym wszystkim, tylko dyrektor ?
P. Danuta Miraszewska powiedziala, ze nie o to chodzi, bo mozna oczywiscie szkotq
prowadzic poprawnie i wiele szkot, ktore byty prowadzone normalnie upadto,
a przecieZ dyrektor siq staral i pracowal, Wigc oczywi5cie proszg nie mowic, ze nie
ma tu zastugi dyrektora. Przypomniala, 2e na wstgpie powiedziala, 2e jest jednq
z pracownikow i wspolnie wspottworzylismy szkolq, ale w tej chwili na tym
posiedzeniu nie mowicie panstwo o zastugach moich 58 pracownikow, tylko
rozpracowujecie mojq kwestig, dlatego siq broni, chociaz jest to ogromne zdziwienie
i zaskoczenie, ze musi sig bronic.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze nikt pani dyrektor nie atakuje
i nie ma potrzeby obrony przed czyms czego nie ma. Zaistniata okreslona sytuacja
i Zarzqd podjql decyzjq o przeprowadzeniu kontroli, sporzqdzony zostat protokot,
pani dotqczyla do niego wyjaSnienia i chcemy na ten temat rozmawiac, niema to
zadnych znamion ataku na paniq.
Dyrektor ZSA powiedziala, ze stara sig tak myslec.

Starosta powiedzial, 2e traktuje to jako rozmowq i wyjasnienie, a nie atak
i w takich kategoriach to nie zgadza siq, zeby to zostato odebrane i zrozumiane. To
spotkanie jest wynikiem tego co siq zadzialo w szkole i chcemy w tym zakresie
wyjasnien.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki przypomnial, 2e na wstqpnie pani dyrektor
zapewniala, 2e przed szkolq jest swietlana przyszlolc, w zwiqzku z tym wszystko
bgdzie szlo w dobrq strong, Z drugiej strony odnosnie zalrudniania nauczycieli na
czas okreSlony twierdzi, 2e jest niepewnoSc wynikajqca m,in . z niZu demograficznego
i malejqcej liczby klas, Nastqpnie powiedzial, 2e w protokole kontroli bylo zbadanych
7 przypadkow (pracowni hotelarskiej, pracowni gastronomicznej, nauczyciela w-f
i nauczyciela jgz. angielskiego). Stwierdzil, 2e mija sig pani dyrektor z prawdq, bo
jezeli chodzi o liczbq uczniow w szkole to od 2010 do 2015 r. wzrosla od 338 do 470,
wiqc nie widzi zagroZenia w tym, zeby powotywac siq na zapis mowiqcy o tym, ze
w szkole bgdzie etatu na pzyszty rok. W sytuacji, jezeli szkola zrezygnuje nawet
z jednego oddzialu to nie jest tragedia, bo pozbstaje klasa ll, lll i lV, I tez nie jest tak,
ze tu nagle zmienia siQ sytuacja w roznych oddzialach, jesli chodzi o kierunki
ksztalcenia, bo wystarczy powiedziec, ze od roku 2012 do roku 2015 w zawodzie
kucharz liczba uczniow wzrosla z 49 do 82, technik zywienia i uslug
gastronomicznych 231 do 147 (hotelarstwo z 96 spadto do 90), technik technologii
zywnoSci z 11 do 20, W kazdym ztych przypadkow, kt6re zostaty opisane wyraznie



ze statystyki wynika, ze nie byto zagroZenia, ze bgdzie niz demograficzny, spadek
liczby uczniow, wrgcz tych uczniow bylo coraz wiqcej.
Wicestarosta powiedzial, ze nie rozumie pojqcia, ze pani dyrektor mowi o trosce
o nauczycieli oferujqc im umowy na czas okre6lony. Bo chyba ka2dy wie czym rozni
siq umowa okresowa od tej na czas nieokreSlony. To jest podniesione w pi6mie
podpisanym pzez kilka osob, a o ktorym pani dyrektor z taKq beztroskq mowi 9,5
nauczycieli, bo jest to brak szacunku dla tych osob, Nastqpnie odczytat fragment
tego pisma,,Pani dyrektor od wielu latdziala niezgodnie z prawem, ale kiedy sytuacja
nie byta tak powazna i nie godzila, az w tyle osob, a pojedyncze osoby nie skarzyly
siQ, gdyz ogolnie pani dyrektor graia osobQ sprzyjajqcq nauczycielom, WSrod
nauczycieli jest kilka osob kontraktowych, mianowanych, ktore pracujq od 5 do 11 lat
i nadal majq umowy na czas okreSlony co jest niezgodne z prawem, Pant dyrektor
tlumaczy ten fakt tym, ze nie wiadomo czy bgdzie miata godziny w przyszloSci, ale
jednocze6nie zatrudnia dodatkowe nowe osoby do nauczania tego samego
przedmiotu, Nikt do tej pory nie robil z tego duzego problemu, poniewaz strach przed
utratq pracy powodowat zgodg na taki stan rzeczy",
Wicestarosta zwrocit sig z pytaniem, czy lo nie jest powod catej naszej dyskusji, ze
mozna sobie podporzqdkowac pracownika i oczekiwac od niego wszystkiego czego
sig chce, jeZeli daje mu sig warunki pracy, ktore sq okreSlone na 1 rok.

Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, 2e oczywiScie umowy na czas
okreslony sq zgodne z prawem, jeszcze raz powtorzyla, ze jest to jej polityka
kadrowa, ktorq prowadzita przez tyle lat i ktora w jej ocenie siq sprawdzala, Dodala,
2e wiele umow, ktore Wicestarosta przytoczyl sq to umowy na 3 lata, wiqc
w perspektywie 3 lat rozne rzeczy mogq sig zdarzyc, a wiemy to doktadnie, bo te
zawody jak obserwuje np, zawod hotelarz w przeciqgu tych kilku lat liczba chqtnych
spada, a w tej chwili tryumf wiedzie zawod kucharz,
Przyloczyla sytuacjg, kiedy to wystqpita do organu prowadzqcego o zgodg na
przenresrenre p na nauczyciela dyplomowanego ze szkoly
w do szkoly w Minsku Maz. i nie otrzymala zgody, mimo tego, ze jest to
nauczyciel dyplomowany, mimo, 2e pan leraz mowi, 2e Ie godziny przedmiotow
zawodowych w zawodzie technik zywienia i uslug gastronomicznych sE w duzej
liczbie i duzej podazy, tlumaczy pan, ze jeste6my w obliczu nizu. Stwierdzila, 2e
jestesmy w obliczu nizu i dlatego nie bgdziemy zawierac z nauczycielami umow o
mianowanie W tej sytuacji nie wie i nalezy przylqc jakqs politykg i ustalic albo
idziemy w kierunku, ze dajemy wszystkim umowy na czas nieokre6lony io
mianowanie albo tylko niektorym, Dodala, ze kierujqc sig sugestiami Wicestarosty, ze
mamy prowadzic ostroznie politykg kadrowq (to bylo na roZnych spotkaniach) i takq
politykq w jej ocenie wlasciwq prowadzila, Nie jest to jakis szanlaL nauczyciela,
dlatego 2e oczywiScie, wiadomq sprawE, Ze jesli chodzi o nauczycieli ich praca jest
IeZroZnejjakosci ita polityka kadrowa z tego rowniez wynika, W tym roku zatrudnila
'12 osob. Stwierdzita,2e jeleli nauczyciele sig nie zgadzajq to sq sqdy pracy, ma
Swiadomosc, ze trudno jest sig sqdzic z dyrektorem, ale uwa2a 2e 1ej polityka
kadrowa jest wlasciwa, Powiedziala, ze nie jest to powod do pomowien, bo nikt z tych
nauczycieli nie byt na rozmowie. Nastgpnie podala przyklad nauczania jgzyka
niemieckiego i sq dwie nauczycielki i w momencie kiedy wiadomo, ze popularnoSc
tego jqzyka siq zmniejsza to w pewnym momencie nie bqdzie dwoch etatow i nie
mozna spowodowac, ze dwoch nauczycieli bgdzie miato umowy o mianowanie.
Dodala, 2e w jej odczuciu dziala zgodnie z prawem i ta polityka jest wlaSciwa,
zawsze polityka dyrektora, czy starosty moze byc dyskusyjna, ale chyba



naJwaznleJSZe Jest poczucie, 2e czlowiek dziala zgodnie z wlasnym sumieniem
i zgodnie z prawem,

Wicestarosta powiedzial, ze dyrektor zwracala sig o stanowisko kierownicze,
na ktore nie wyrazono zgody, a co do zatrudnienia nauczyciela to pani dyrektor
podejmuje takq decy4q, a wniosek dotyczyl zatrudnienia kierownika pracowni
gastronomicznej na co Zarzqd nie wyrazil zgody,

Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, ze Wicestarosta siq myli, bo byto
to przeniesienie, nie byto wyrazonej zgody na stanowisko kierownicze, wiqc nie
mogla przeniesc tej pani w trakcie roku na stanowisko kierownicze, a chciala jq
przeniesc na stanowisko nauczyciela przedmiotow zawodowych w technikum
zywienia i usiug gastronomicznych, a teraz jest ona nauczycielem dyplomowanym,
nie byto to przeniesienie na stanowisko kierownicze,

Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki zapylal, czy ta pani pracowala w szkole,
P, Danuta Miraszewska powiedziala, ze pracowala przez krotki czas, ale w zwiqzku
z tq sytuacjqzlo?yla wymowienie.
Wicestarosta odniosl siq do kwestii, ze mowi pani dyrektor, 2e po 3 latach nie
wiadomo, czy prccownik siq nadaje, czy sig nie nadaje, bo te przykiady, ktore w
protokole z kontroli zostaly wykazane nie dotyczyly jqzyka niemieckiego, a z lym
bySmy siQ zgodzili. Wymienione przypadki dotyczyty przedmiotow zawodowych
(pracownia gastronomiczna, hotelarska, bibliotekatz, nauczyciel w-f). Stwierdzil, Ze
patrzqc na te konkretne przypadki tj. nauczyciel w-f nie byto zadnej przeszkody,2eby
tq osobq zatrudnic na umowq na czas nieokreSlony, dlatego,2e ten nauczyciel uczy
takiego przedmiotu, 2e czy klasa Ia, czy klasa inna to ten przedmiot bgdzie , zaleZy
tylko od liczby oddziatow a ta wzrosla z 16 w 20'10 r, do 21 w 2015 r,

Dyrektor ZSA zwrocita siq do Wicestarosty z pytaniem, azy zagwarantuje, ze
liczba oddziatow utrzyma siq na tym samym poziomie,

Wicestarosta - Krzyszlof Piochocki dodat, 2e ten nauczyciel mial wymiar
etatul ,46', 1,15', 1,20', 1,30, to nie jest sytuacja taka,2e nagle co6 siq zlego dzieje,
my musimy zagwarantowac 1 etat, W pozostatych przypadkach bylo to 1,46; 1,30,
1,28', 1,54', 1,34', 1,43 to sq dane z arkusza organizacji, Dodal, Ze lezeli jest dyrektor
w stanie udowodnic,2e w danej grupie np.w pracowni gastronomicznej, gdzie jest
kilku nauczycieli i tych kilku nauczycieli ma umowy na czas okreSlony, a tych godzin
przybywa to jak wyttumaczy, 2e widzi zagroZenie, 2e nagle siq nie utworzy. Ponadto
mowimy o proporcjach, nauczycieli na umowach na czas okreslony jest ponad 5O%
zalogi, a ta szkola nagle o 50% sig nie zmniejszy.

Dyrektor ZSA powiedziala, ze w tej grupie sq stazysci, ktorzy zgodnie
z prawem maJE umowy na czas okre6lony, rowniez sq to osoby, ktore majq umowy
na okres 3 lat, a nikt z panstwa nie jest w stanie zagwarantowac , 2e la sytuacja
przez 3lata bqdzie stabilna, wiqczwrocila siq aby nie m6wic, 2eto wszystko bqdzie
na tym samym poziomie. Dodala, 2e liczba oddzialow zawsze moze spaSc i zawsze
musi byc osoba, ktora jest na czas okreSlony, Zeby nie byto duzych ruchow
kadrowych. Dodala, ze jest to jej polityka kadrowa i sig pod niq podpisuje Nikt
z nauczYdeli nie zloZyl sprawy do sqdu, jesli sig z tq polityka kadrowq nie zgadza i na
rozmowie rowniez nikt nie byt.
Stwierdzila, 2e je|eli parlstwo uwa2a1q, 2e ma nauczycieli stazystow zatrudniac tylko
na czas okreslony, a pozostalych wszystkich nauczycieli na czas nieokreslony
mianowanych o mianowanie i dyplomowanych to oczywi5cie to zrobi. Nastqpnie
oswiadczyla, 2e nie bierze odpowiedzialno6ci za wszystkie koszty zwiqzane z utratq



pracy przez nauczycieli, a zawsze siq to moze zdarzyc. Dodala, 2e kazdy menadzer
ma swojq politykq , byleby byta zgodna z prawem,

Wicestarosta zwrocil siq z pytaniem, ilu stazystow zostato zatrudnionych
w biezqcym roku,
Dyrektor wyjaSnita, 2e zatrudnila 5 stazystow.

P, Marek Pachnik powiedziat, ze odpowiedzialnosc pani wziqta na siebie kilka
lat temu podpisujqc zgodg na bycie dyrektorem. To nie jest kwestia, 2e my bqdziemy
o czyms decydowac, w jaki sposob zatrudniac pracownika. Jest rzeczq oczywistq i

bezdyskusyjnq, 2e jest to lamanie prawa, Jezeli na poprzednim posiedzeniu
analizowaliSmy protokot kontroli to takq lezq zaloZVlismy nie wierzqc w niq do kohca,
2e lo jest polityka kadrowa, Pani dzisiaj siedmiokrotnie stwierdzila, ze to jest jej
polityka kadrowa, za ka2dym razem dodajqc wlaSciwa,
Gdyby pani gtgbiej w siebie spojrzala i zadala sobie pytania, dlaczego my siq tutaj
spotkaliSmy, dlaczego ktos napisal to pismo, dlaczego tak, a nie inaczej sig dzieje, a
moze w innych szkoiach dzieje siq inaczej, to moze zrozumialaby pani, ze celem
naszego spotkania jest troska o to co siq dzieje w szkole i to co siq dzieje wSrod rady
Pedagogicznej, ze jest to odpowiedziq, czy jest to wlasciwe, czy nie. Bo jesli
normalnq rzeczqjest to, ze sq takie nieporozumienia w Radzie Pedagogicznej, to nie
wiadomo, czy majq czas zajqc sig maturami, Ta polityka siq nie sprawdzila, a lo 2e
nie jest to zgodne z prawem jest poza dyskusjq. Trzecia umowa jest na czas
nieokreslony, chyba, ze sqd zdecydowalby inaczej, Gdyby pani tez zadala sobie takie
pytanie, a czy ja bym chciala, zeby Starosta powotywat na 1 rok i realizowataby siq
pani od wrzesnia do czerwca, a przez wakacje miata duZo przemyslefr. Dodal, ze
pani doskonale wie co sig stanie za rok, za 2 czy 3 lata, podawane byly liczby, to nie
jest normalne iw pewnym momencie nawet nazwali6my to patologicznq sytuacjq.

Dyrektor ZSA powiedziala, ze nie jest to tamanie prawa, sq na to wyroki
sqdow, posiada rowniez stanowisko prawne swojego mecenasa. Tak wyglqda
polityka zgodna z prawem, Wyjasnila,2e w przypadku nauczycieli umowa trzecia nie
jest umowq na czas nieokreSlony, dlatego,2e szkola rzqdzi sig swoimi prawami.
Powiedziala, 2e jest dyrektorem z 4 konkursow, r6wnie dobrze mogtaby byc
dyrektorem z nadania, Stajqc do konkursu musiata przygotowac calq dokumentacjq
zwiqzanq z konkursem, miec swojq wizlq i koncepcjg szkoly. Realizuje tq koncepcjq
szkoiy i nie zgadza sig ze stwierdzeniem, ze manipuluje ludzmi , bo to nie jest
manipulowanie, Stwierdzila, 2e te 10 osob, ktore podpisaly to pismo nie sq
wyznacznikami wszystkich B0 osob w Radzie i nie mogq mowic za wszystkie osoby,
Powiedziala, 2e nie mozna m6wic, ze sq prawie glosem narodu ZSA, z tym sig nie
zgadza, jest to daleko idqca insynuacja. UwaZa, ze jesli chodzi o to pismo to decyzja
byta podjqla leszcze w sferze anonimu, dlatego, ze podpisane pismo wplynqto
dopiero 27 slycznia, a informacjq, zeby siq ustosunkowac z datq 26 stycznia br.
Zwrocila sig o zadanie sobie pytania, czy lo jest zgodne z prawem, I czy zgodne jest
rowniez to, 2e Wicestarosta na posiedzeniu byt laskaw powiedziec,2e przeciwko niej
loczy sig postqpowanie w Kuratorium, chocia2takie sig nie toczy. Stwierdzita, ze jest
kobietq prawa, tak siq czuje i tak jest postrzegana i nie zgadza sig na to, zeby te 10
osob bylo glosem 80 osob. Nie ma sobie nic do zarzucenia,
Starosta powiedzial, ze pani dyrektor moze sie nie zgadzac, ale jest 10 osob, ktore
majq inne zdanie i majq do tego prawo i na to zdanie Ie2 naleZy zwracae uwagq.
Nastgpnie zwrocil siq z pytaniem, czy polityka kadrowa, mogtaby byc, a jesli tak to w
jakim stopniu powodem catej sytuacji jaka siq wytworzyta w Zespole Szkol
Ag rotech n icznych,



Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, ze w jej ocenie polityka kadrowa
nie jest przyczyna tej sytuacji.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski powiedzial, ze wptyngto jeszcze kilka pism
m.in. zeby udzielic odpowiedzi, ze one nie podpisaly tego pisma, wiqc udzielajqc
takiej odpowiedzi ma prawo przypuszczac, 2e cala sytuacja konfliktowa tnva.
Nastqpnie zwrocil siQ z pytaniem, czy pani dyrektor ma pomysl, jak temu
wszystkiemu zaradzic, aby atmosfera byta dobra, Dodat, ze wszystkim nam tu
obecnym zaleZy, Zeby ZSA funkcjonowal dobrze, 2eby byta dobra atmosfera,
Podobnie 1aK zaleZy nam, zeby w kazdej naszej placowce dziaio sig dobrze.
Dyrektor powiedziala, 2e Starosta dobrze wie, czym ta szkota jest dla niej i jest jednq
z wielu osob, ktorej bardzo zaleZy, zeby atmosfera w szkole byta dobra, Nie bgdzie
tej atmosfery dopoki te 10 osob zostanie anonimowe dlatego, ze skqd te pisma ludzi,
ktorzy nie chcieliby byc posqdzeni, ze siq pod tymi pomowieniami podpisali. Gdyby to
byta prawda to nie bytoby takiego zachowania ludzi, ludzie siq z tym po prostu nie
zgadzajq. Gdyby te osoby napisaly calq prawdq i tylko prawdq, nie pomowilyby mnie,
nie zszargaty dobrego imienia to na pewno by ich wysluchala z czym sig nie
zgadzajq. Nie jest osobq, ktora nie dyskutuje z pracownikami, ktora nie ma z lud2mi
wlasciwych relacji, stqd nawet co roczne prekursorskie wyjazdy integracyjne Rady
Pedagogicznej, Natomiast te osoby sq zrodlem tej zle) atmosfery, Dodala, ze jest jej
przykro i ma wraZenie, ze niektorzy z panstwa trzymajq strong tych 10 osob, a nie
wieloletniego dyrektora, ktory serce zostawit w tej szkole. Stwierdzita, 2e jest to
sprawa dlugofalowa, musi sie zastanowic, jakie bgdq dalsze losy. W tej chwili sprawa
p. jest w prokuraturze i la sprawa tez jest duzym przeZyciem i zle wplywa na
atmosferq Dodala, ze postgpowanie prokuratorskie nie trafia siq za nic.
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki stwierdzil, 2e pani dyrektor powiedziala, 2e
poinformowal, 2e loczy siq przeciwko niej postqpowanie przed Kuratorium.
Dyrektor ZSA powiedziala, ze taki jest zapis w protokole,

Wicestarosta powiedzial, ze w protokole zostalo stwierdzone, Ze w przypadku
dwoch nauczycieli nie byio zgody organu prowadzqcego nadzor pedagogiczny do
zatrudnienia tych osob, w zwiqzku z tym takie postqpowanie wyjasniajqce byto
w Kuratorium
Dyrektor ZSA powiedziala, 2e nie toczylo siQ postqpowanie, byla w Kuratorium
iqnraurlzila

Wicestarosta zwrocil sig z pytaniem, czy problem tych dwoch nauczycieli
funkcjonowal, czy Kuratorium wystqpito do pani o wyjasnienie?

Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, 2e oczywiScie Kuratorium
wystqpito, ale nie byio to postgpowanie, wyjaSnienia to nie jest postqpowanie, ktore
kolarzy siq jed n oznaczn ie, Ku ratori um n ie stwierdzilo postqpowa n ia.

Wicestarosta zwrocit siq z pytaniem, czy przed zwolnieniem p.

(powo{aia siQ pani dyrektor na art. 3B KN tj. szczegolny przypadek zwolnienia
wicedyrektora) zasiggngta pani opinii Kuratorium?

Dyrektor ZSA odpowiedziala, ze zasiqgngla opinii,
Wicestarosta zwrocil siQ z pytaniem, czy pisemna opinia wplynqta przed
zwolnieniem?

Dyrektor ZSA w Mirisku Maz. powiedziala, ze jest to art. 38 i w przypadkach
szczegolnie uzasadnionych za zgodq Kuratora odwoluje sig wicedyrektora ze
stanowiska, w tym trybie moZna odwolac takZe dyrektora. WyjaSnila, 2e zloZony
zostat wniosek i zgodnie z procedurq, jezeli w ciqgu 5 dni roboczych Kurator nie
zalmie zadnego stanowiska to uwalnia to decyzjq dyrektora i jest to postqpowanie
zqoone z prawem



Wicestarosta - Krzysztof Piochocki powiedzial, 2e Kurator nie wyrazil zadnej
ooinii,
Dyrektor wyjasnila, ze Kurator nie wyrazit zadnej opinii, Dodata, 2e rozmawiala
osobiScie z Kuratorem ito nie wyrazenie opinii jest jednoznaczne zIym,2e mo2e
wicedyrektora odwole1 ze stanowiska.

Wicestarosta odniosl siq do informacji, 2e Ioczy sig postqpowanie przed
prokuratorem, zapytal czy toczy siq jeszcze jakieS inne postqpowanie w stosunku do
nauczycieli, czy innych osob,
Dyrektor ZSA powiedziala,2e p, wniost do sqdu pracy pozew o odszkodowanie
w wysokosci 3 miesiqcznego wynagrodzenia brutto tj. ok. 15.000 zt. WyjasniNa,2e
pienrvsza rozprawa byta tydziefi temu, Dyrektor miala 14 dni nazloZenie odpowiedzi
na pozew, a w zwiqzku z tym, ze po 7 dniach byta rozprawa odpowiedz i teczkq akt
osobowych zloZyla w trakcie rozprawy.

Wicestarosta odniost sig do szczegolnego trybu zwolnienia wicedyrektora,
Dyrektor - Danuta Miraszewska wyjasnita, 2e w przypadkach szczegolnie
uzasadnionych zgodnie z art, 37 moZna odwolac wicedyreklora ze stanowiska po
zasiggnigciu opinii Rady Pedagogicznej i organu prowadzqcego, WyjaSnila, 2e
skorzystala z przypadku szczegolnego, Ponadto dodala, ze spotkata siq z takim
stanowiskiem Kuratora, bo z reguly Kurator odmawiat wydania takiego zezwolenia na
odwolanie, Dodala, ze postqpila zgodnie z prawem,
Wicestarosta powiedzial, 2e zgodnie z tym prawem nie zasiqgnqla pani dyrektor
opinii Rady Pedagogicznej, organu prowadzqcego, Kuratora, czyli pani podjgla tq
,.t^^.,-;^u('uy4Jv Ddil rd.

Dyrektor ZSA powiedziala, 2e nie miata obowiqzku, Dodata, 2e w przypadkach
szczegolnych wysta rczy zgoda Ku ratora,
Wicestarosta zwrocit sig z pytaniem, co siq stanie, jesli przegra ten proces, kto
pokryje szkody.
Dyrektor powiedziala, ze jest to proces o odszkodowanie i nie zaktada takiego
rozwiqzania, a jak zajdzie taka sytuacja wowczas bqdzie siq zastanawiata,

P. Marek Pachnik zwrocil siq do pani dyrektor z pytaniem, jaki widzi dalsze
funkcjonowanie szkoty, wyjScie z tej sytuacji. Dodat, ze poki co jest skoncentrowana
nad tym jak poznac nazwiska tych 10 osob, Zapytal do czego pani dyrektor wiedza
dolyczqca tych osob, czy nie lepiej skoncentrowac siq na tym co te osoby napisaiy i

dlaczego tak napisali, ni2 nad nazwiskami, Dodal, ze instrument jakim jest szkola
podczas pani kierownictwa zostal rozstrojony
Starosta - Antoni Jan Tarczynski powiedzial, ze w nawiqzaniu do odpowiedzi na
pytanie pani dyrektor powiedziala, ze musi sie zastanowic i potraktowal, Ze jest to
odpowiedz na tq chwilq,

Dyrektor ZSA odniosta siq do p, Pachnika i powiedziala, ze instrumentu nie
rozslrajala, wiqc musi znale2c klucz jak go nastroic, Dodala, Ze jakby go rozstroila to
prawdopodobnie wiedzialaby jak go nastroic, Musi to chwilg potnrvac, Zeby
rozstrojony instrument, ktory byl rozstrojony przez wiele osob i wiele czynnikow
rowniez zewngtrznych zostal nastrojony, Ma nadziejq, 2e znajdzie na to odpowiedz.
Stwierdzila, ze jesli zgadzalaby siQ z tymi zarzutami, ktore jej postawiono w tym
pomowieniu to prawdopodobnie starataby siq to naprawic. Dodala, ze nie postrzega
siq jako osoby bezkrytycznej, natomiast gdyby to byl stan faktyczny, a ci ludzie sq
tak bardzo pokrzywdzeni, Ze aZ muszq pisac anonimy, a potem te anonimy
w cudowny sposob podpisywac, to by siq nad tym na pewno zastanowila, Natomiast
nic oprocz tego, 2e czuje siq z tym 2le,2e napisali to moi pracownicy, to nic wigcej
nie czuje



Wicestarosta powiedzial, ze w protokole sq poruszone kwestie dotyczqce
dwoch umow o pracg z tq samq jednostkq, Dodat, ze stanowisko naszych radcow
prawnych jest takie, ze nie molna do tego doprowadzac, Jak byta taka sytuacja, ze
nauczyciele mieli te same umowy dwa razy zawarte, w tym samym okresie. Dodal,
2e w zloZonych wyja5nieniach podnosila pani, ze jest to praca rodzajowo roZna.
Wyjasnil, 2e radca prawny stwierdzil, ze jest siq w stanie zgodzic, Ze jeZeli ktos jest
ksiggowym, a rownoczesnie jest nauczycielem to jest to praca rodzajowo rozna (w
jednym przypadku mozna bytoby to uznac), ale w drugim przypadku, gdy chodzi po
nauczyciela bibliotekarza i nauczyciela innego przedmiotu, w tym przypadku zgodnie
z prawem oswiatowym nie mozna uznac. W tej kwestii jest to pewnego rodzalu
nieprawidlowoSc,
Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, ze stanowisko jej mecenasa jest takie,
2e lezeli nie ma sytuacji, w ktorej pracownik traci to jest to tylko uchybienie
techniczne pozostajqce bez wptywu na tre6c lqczqcego strony stosunku pracy.

P. Marek Pachnik powiedzial, ze po co2zabierac czas radcom prawnym skoro
uchwata Rady Powiatu mowi wyraznie, jak sig w takiej sytuacji postqpuje i podaje
wzor 1ak lo przeliczyc.

Dyrektor przychylita siq, ze jest to drobne uchybienie techniczne.
P, Marek Pachnik powiedzial, ze nie jest to drobne uchybienie techniczne, bo albo
sig prawo realizuje albo nie, leraz o kalibrze tamania tego prawa nie bgdziemy
rozmawiac,

Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, ze nie jest to lamanie prawa,
a uchybienie, a to jest zupetnie inny kaliber,
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powiedzial, 2e w latach objgtych kontrolq, nigdy
nie zostaly przekazane informacje nt, wypadkow uczniow w Zespole Szkot
Agrotechnicznych i to jest sytuacja, ktora jest niedopuszczalna, Zgodnie z arL. 41
rozporzqdzenia MEN o kazdym wypadku zawiadamia siQ niezwlocznie organ
prowadzqcy szkolg. Dodal, ze jest to sytuacja trochq dziwna, 2e dyrektor nie
wypelnia obowiqzku w tej kwestii Ponadto odniosl sig do kwestii braku protokotu z
przeglqdu budynkow,

Naczelnik Wydzialu Oswiaty i Promocji powiedziala, 2e w 2012 r. kiedy szkola
byta przenoszona z Janowa do Minska Maz. nie byt wykonany przeglqd , a w 2015 r.

przeglqd byt wykonany jest protokot, ale nie zostal przekazany.
Dyrektor dodata, ze nie przekazywala informacji o wypadkach ijest to jej uchybienie,
WyjaSnila, 2e z tego powodu nic siQ nie stato uczniom , przyznala, ze jest to
uchybienie. JeZeli chodzi o protokoly z przeglqdu obiektow wyjasnila, ze w 2012 r,

nie byto takiego protokolu, bo uznala,2e budynek jest przygotowany, a w 2015 r,

protokot zostat sporzqdzony a nie zostat przekazany.
P Piotr Wieczorek zwrocil siq z pytanie, czy w ubiegtym roku byl wykonywany
remont gabinetu dyrektora i za lakq kwotg,

Dyrektor ZSA powiedziala, 2e jezeli chodzi o remont to uzyskata zgodg na
przekwalifikowanie Srodkow na remont holu i gabinetu dyrektora (posiada stosowny
dokument). Potwierdzila,2e zoslal wykonany remont gabinetu, jest bardzo tadny, nie
pamiqta jakie srodkl zostaty przeznaczone na ten cel, ale moze jq podac, Dodala, ze
ma miqdzynarodowe kontakty z menad|erami renomowanych hoteli, wiqc uwaZa,2e
wizytowkq szkoty jest najpierw pokoj nauczycielski, ktory zostat wyremontowany jako
pieruvszy gdy szkota zostala przeniesiona, Nastqpnq rzeczqjakq zrobila byt gabinet
dyrektora, ktory rowniez jest wizytowkq szkoty, w projekt wloZyla duzo swojego
pomyslu i aran2acjq, co zostalo bardzo wysoko ocenione przez architekta,



Wicestarosta zwrocil sig z pytaniem, czy pani dyrektor uwa2a, ze jest to
wtasciwe ze wzglgdu na nalezyte gospodarowanie Srodkami, podzielenie proporcji
korytarz, gabinet, sale lekcyjne, Po, pewnym czasie przychodzq wnioski o 5,000 zt,
czy 10,000 zl na remonty, ktore sq wymagane, a tu gabinet wykonany jest z takim
rozmachem, Ocenil to jako przekroczenie dobrego smaku oraz brak zachowania
wlasciwych proporcji. Stwierdzit, ze dbatoSc o Srodki finansowe powinny byc
najwyZszq troskq pani dyrektor, Zwrocit siq z pytaniem jaka warlosc procentowa
zostala pzeznaczona na hol, a jaka na gabinet.

Dyrektor ZSA powiedziala, 2e nie potrafi w tej chwili ocenic, ale srodki
przeznaczone na gabinet nie stanowity 50% wartosci holu. Powiedziala, ze mozna
wtozyc bardzo duze pieniqdze i nikt siq tym nie zachwyca. Uwaza,2e za le same
pieniqdze zrobila zupelnie innq rzecz, ktora siq wszystkim bardzo podoba.
Stwierdzifa, ze gdyby zostala wykonana sztampa, ale za wiqksze srodki to nikt na ten
uwagi nie zwrocilby uwagi. A w remont tego gabinetu wlo2yla duzo pracy, bo
architektura i florystyka sq jej pasja,
P. Piotr Wieczorek zwrocit sig z pytaniem, czy byla zgoda Zarzqdu na takie
przeznaczen ie s rod kow,
Dyrektor wyjasnila, 2e uzyskata zgodq Zarzqdu.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki zwrocil sig o przedstawienie informacii
o kosztach remontu holu i remontu gabinetu
P, t-ukasz Bogucki zwrocit sig o przekazanie opinii prawnej, o ktorej wcze5niej pani
dyrektor wspomniala a dotyczqcej wielokrotnego zawierania umow na czas
okreslony.

Dyrektor zobowiqzala siq do przekazania powyzszej opinii.
nastqpnie p. t-ukasz Bogucki powiedzial, 2e poruszona byta kwestia art, 3B
i stwierdzil, 2e nie chodzi o Kartq Nauczyciela tylko ustawq o systemie o6wiaty.
Wyjasnil, 2e zgodnie z zapisem art, 37 ustawy powierzenie stanowiska i odwolanie z
niego dokonuje dyrektor szkoly po zasiqgnigciu opinii organu prowadzqcego, Zwrocil
siQ wiqc z pytaniem dlaczego pani dyrektor od razu zdecydowala sig na
zastosowanie art. 38 pomijajqc opiniq Zarzqdu.

Dyrektor- Danuta Miraszewska wyjaSnila, 2e uznala, ze jest to przypadek
szczegolnie uzasadniony i wystqpila do Kuratora Oswiaty.
P. t-ukasz Bogucki zapylal, czy dyrektor posiada pismo ze zwrolnym potwierdzeniem,
ze Kurator to pismo olrzymal.
Dyrektor wyjasnila, ze pismo osobiScie dostarczyla do Kuratorium,

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki powrocit do kwestii dotyczqcej brakujqcej
kwoty 23 000 zl i powiedzial, 2e chciaiby, 2eby ta sprawa zostala wyjasnrona.
Ponadto powiedzial, ze dokumenty, o wypetnienie ktorych zwrocila sig Skarbnik
powinny zostac przedloZone, aby mozna byto stwierdzic z calq stanowczosciq, ze
sprawa zostala wyjaSn iona,

Dyrektor ZSA powiedziala, 2e oczekuje odpowiedzi od Zarzqdu na zlo2one
prsmo,
Wicestarosta powiedzial,2e pani dyrektor oczekuje od nas odpowiedzi, zanim udzieli
odpowiedzi na nasze pytania, w tej sytuacji nie rozumie panujqcej relacji szkola-
zarzqs.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, ze w dniu 27 stycznia br, wyslane
zostaio do pani dyrektor pismo z prosbq o uzupelnienie stosownych tabel, zestawien
pomocniczych, o sprawdzenie wczeSniejszego opracowania w zakresie naliczenia
wynagrodzenia za zastgpstwa, bo byl btqd, WyjaSnita, ze tabele nie zostaty
wypelnione i przekazane.



Dyrektor - Danuta Miraszewska powiedziala, ze obecnie ma jednq wicedyrektor i w
natloku roznych spraw i roznych wyjaSnieri nie zostalo to zrobione, ale zostanie
wykonane w mozliwie najbliZszym terminie. Dodala, ze nie zostato to wykonane ze
wzglgdu na brak mozliwosci. Powiedziala, 2e jeZeli jest to zasadne i bardzo
potrzebne i wniesie coS w sprawie, to mimo szeregu wyjaSnien wypelni przedlozone
tabele, chociaz jak dodala dane zostaly usunigte.

Starosta powiedzial,2e zbqdnymi rzeczami dyrektora nie obciqzamy i zwrocil
siq o przygotowanie odpowiedzi.

Skarbnik Powiatu zwrocila sig o ustalenie terminu w jakim zostanie
przygotowana odpowiedZ

Starosta zobowiqzal dyrektora ZSA do przedstawienia odpowiedzi w terminie
do 20 kwietnia br.

Ad. 5

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk poinformowala, 2e w dniu 31 marca uptywa
termin przedlo|enia sprawozdania z wykonania budzetu 2a2015 rok.
Nastgpnie omowila projekt uchwaly w sprawie sprawozdania z wykonania budzetu
Powiatu Minskiego, sprawozdania z wykonania planu finansowego Samodzielnego
Publicznego Zespolu Opieki Zdrowotnej w Minsku Mazowieckim oraz informacji
o stanie mienia Powiatu 2a2015 r.

- dochody budzetowe wykonano w kwocie 125.173.193,29 zl, co stanowi 101,33%
planu w tym: dochody biezqce 119,854 974,37 zl, dochody majqtkowe 5.318.218,92
zl. Wydatki budzetowe zrealizowano w kwocie 124.871,096,33 zt tj. 96,56% planu,
w tym wydatki biezqce 109.570 596,90 zl, wydatki majqtkowe 15.300.499,43 zl.
Plan przychodow budzetu Powiatu na2015 r. stanowit kwotg '10.409.754 zN, ztego
kredyt bankowy - 2.770.000 zl, po2yczka z WFOS|GW 273.276,85 zt oraz wolne
Srodki pieniqzne na rachunku bankowym - 7.366.477,18 zl.
Plan rozchodow wyniosl 4.619.500,03 zl, na co zNo2yly sig sptaty kredytow
bankowych w kwocie 4.520.000 zl oraz splaty po2yczek z WFOS|GW w kwocie
99 500,03 zt
Ponadto powiedziala,2e na plan dochodow skladajq sig:
- subwencja ogolna - 49.254.472 zl,
- udzialy powiatu w podatkach stanowiqcych dochod budzetu panstwa
34.057.132.34 zl.
- dotacje z budzetu panstwa stanowiq kwotq 18.465.756,17 zl
- dochody wtasne 17.794,762,70 zl
- dotacje i platno6ci w ramach programow finansowanych z udziatem Srodkow
europejskich - 1 .425.089,94 zl
- dotacje i pomoc finansowa z jst na zadania biezqce - I .638.949,82 zl
- dotacje i pomoc finansowa z jst na zadania inwestycyjne i zakupy inwestycyjne -
1 058,980,42 zl
- srodki na dofinansowanie wlasnych zadan biezqcych pozyskane z innych 2rodel
(AR|MR, WFOS|GW, Fundusz Pracy) - 676.626,79 zl
- srodki na dofinansowanie wlasnych zadan inwestycyjnych pozyskane z innych
2rodel (FRKF) - 600.000 zl.
Skarbnik Powiatu poinformowata, ze wynik finansowy SPZOZ to strata w kwocie
441.697,32 zl
Nastgpnie przeprowadzono gtosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly w sprawie
sprawozdania z wykonania budzetu Powiatu Miriskiego, sprawozdania z wykonania
planu finansowego Samodzielnego Publicznego Zespotu Opieki Zdrowotnej w



Minsku Mazowieckim oraz informacji o stanie mienia Powiatu za 2015 r. Czlonkowie
Zarzqdu glosowa I i nastgp ujqco :

- Starosta - Antoni JanTarczynski - za podjgciem uchwaly,

- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjqciem uchwaly,

- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaly,

- Czlonek Zarzqdu - Lukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,

- Czlonek Zarzqdu Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 304116 w sprawie sprawozdania
z wykonania bud2etu Powiatu Minskiego, sprawozdania z wykonania planu
finansowego Samodzielnego Publicznego Zespotu Opieki Zdrowotnej w Minsku
Mazowieckim oraz informacji o stanie mienia Powiatu 2a2015 r.

Ad, 6
Skarbnik Powiatu omowila projekt uchwafy w sprawie ustalenia

harmonogramu realizaqi dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na
ll kwartal 2016 r. WyjaSnila, 2e na ll kwartat poziom dochodow zaloZony zostal
w wys. 53,2ok i poziom wydatkow w wys.44,23%.

Przeprowadzono glosowanie nad projektem uchwaly w sprawie ustalenia
harmonogramu realizaqi dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na
ll kwaftal 2016 r.

Czlonkowie Zarzqdu gtosowali nastgpujqco:

- Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki - za podjgciem uchwaly,

- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwafy,

- Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,

- Czlonek Zarzqdu Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie byto. Nieobecny Starosta - Antoni Jan
Tarczynski.

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 305/16 w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow bud2etu Powiatu Minskiego na
ll kwartal 2016 r.

Ad. 7
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e dyrektor Domu Dziecka

w Falbogach zwrocila sig o przyjgcie Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka.
WyjaSnit, 2e zmiany wynikajq ze zmian wprowadzonych w ustawie z dnia 9 czerwca
2011 r, o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastqpczej (Dz.U.22015 r. poz.332
z po2n. zm.).

Ponadto Wydziat Spraw Spolecznych Mazowieckiego Urzqdu Wojewodzkiego
w Warszawie w wyniku przeprowadzonej kontroli zobowiqzat dyrektora Domu
Dziecka do dostosowania dokumentow organizacyjnych placowki do obowiqzujqcych
przepisow prawa. Nastgpnie odczytat projekt uchwaly w sprawie przyjqcia
Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w Falbogach, przeprowadzono
glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial sig
jednogtosnie (przy nieobecnosci Starosty).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 306/16 w sprawie przyjgcia
Regulaminu Organizacyjnego Domu Dziecka w Falbogach.



Ad. 8
Z-ca naczelnika Wydzialu Architektury i Budownictwa - Krzyszlof Arcimowicz

powiedzial, ze wplynqty 3 wnioski dotyczqce uzgodnienia zmian miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla Gminy Siennica. Pierwszy wniosek dotyczy
miejscowosci Grzebowilk, Nowa Pogorzel, Dqbrowa, Nowe Zalesie, Chelst, Zalesie,
KoSminy, na tym terenie nie ma nieruchomoSci powiatu, sE natomiast 3 drogi
powiatowe z Pogorzeli przez Grzebowilk do drogi krajowej (ul. Mazowiecka i ul.
Oleksiriska w Grzebowilku), nastgpnie przedlulenie tej drogi biegnqce za lorami
)eszcze w granicach gminy Siennica, oraz z Siennicy do Kotbieli odcinek objqty
miejscowym planem na wysokosci msc. Zalesie i Ko6miny. Dodal, ze drogr te zostafy
zaprojektowane zgodnie z ustawq o drogach publicznych oraz warunkami
technicznymi. Wyjasnil,2e do powyzszego wniosku nie ma zadnych uwag.

Zarzqd Powiatu uzgodnil pozytywnie powyzszy wniosek.
Kolejno przedstawiony zostal drugi wniosek dot. Nowy Zglechow, Zglechow, Siodlo,
Swiqtochy,Zakow, Nowodzielnik, Zakowek, Kulki, Dzielnik, Dro2d2owka, Ptaki.
P. Krzysztof Arcimowicz wyjasnil, 2e na tym terenie jest jedna droga powiatowa
biegnqca z Siennicy do Kuflewa, odcinek objgty zmianq miejscowego planu jest na
wysoko6ci msc. Zglechow i Siodto i droga zostala zaprojektowana zgodnie z ustawq
o drogach publrcznych i zgodnie z warunkami technicznymi. WyjaSnit, 2e do
powyzszego wniosku nie ma zadnych uwag.

Zarzqd Powiatu uzgodnil pozytywnie powyzszy wniosek.
Nastqpnie przedstawiony zostal trzeci wniosek obejmujqcy msc. Bestwiny, Lasomin,
Kqty, Dluzew, Wolka Dluzewska, Majdan, Nowy Starogrod, Starogrod.
Z-ca naczelnika Wydziatu Architektury i Budownictwa wyjaSnit, 2e na terenie objgtym
zmianq miejscowego planu znajdujq siQ trzy drogi powiatowe: z Siennicy do
Starogrodu przez KEty, Wolkg Dluzewskq i Starogrod, droga ze Starogrodu w strong
Latowicza do m. Borowek, oraz droga z Wolki Dluzewskiej do Dtuzewa prze Majdan.
Wyja6nil, ze drogi zostaty zaprojektowane zgodnie z ustawq o drogach publicznych.
Wyja6nit, ze w msc, Kqty znajduje siq DPS na dzialkach o nr 508/1 i 346. Teren ten
jest wpisany do rejestru zabytkow i objqty ochronq konserwatorskq. Przeznaczenre
w planie tj teren zieleni urzqdzonej zespolu parkowo-dworskiego. Ta czgsc
nieruchomoSci zabudowana obiektami DPS zostala przeznaczona pod uslugi (bez
ograniczen), wprowadza natomiast ograniczenie w zakresie lokalizacji obiektow
budowlanych. Wyjasnil, 2e teren zabudowy zostal ograniczony do istniejqcych
obiektow budowlanych z niewielkim rozszerzeniem terenu na uslugi do drogi
wewnqtrznej,
P. Krzysztof Arcimowicz powiedzial, 2e moZna bytoby wnioskowac o powiqkszenie
tych linii zabudowy w kierunku poludniowym.

Zarzqd Powiatu uzgodnil pozytywnie wniosek z uwagE dotyczqcq
powiqkszenia linii zabudowy w kierunku poludniowym.

Ad. I
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie

zmian w budzecie Powiatu na 2016 rok. WyjaSnila, ze zmiany polegajq na
przeniesieniu wydatkow miqdzy paragrafami w ramach tego samego dzialu
w zakresie wydatkow biezqcych oraz przeniesieniu wydatkow z rezerwy budzetowej
i dotyczyty:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Maz.
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Mihsku Maz.
- Zespotu Szkoi Zawodowvch Nr 2 w Minsku Maz.



- Zespotu Szkol Nr 1 w Minsku Maz.
- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Mihsku Mazowieckim
- Domu Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni,
- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaty czlonkowie
Zarzqdu glosowa I i n astqp ujqco :

- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjqciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik -zapodjqciem uchwaly.
Gtosow przeciwnych i wstrzymujqcych siq nie bylo, nieobecny Starosta - Antoni Jan
Tarczynski.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 307/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 2016 rok.

Ad. 10
Wicestarosta Krzysztof Plochocki poinformowal, 2e planowana sesja

nadzwyczajna odbgdzie sig w dniu 6 kwietnia br, o godz. 13.00.
Nastgpnie przedstawil informacjq dotyczqcq udzielanych nieodpfatnych porad

prawnych
Ustalono, 2e kolejne posiedzenie odbqdzie siQ 11 kwietnia 2016 r.

o godz. 9 00
Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki przedstawil informacjg o liczbie udzielonych
porad prawnych w punktach nieodpfatnej pomocy prawne1.
W miesiqcu styczniu - w punktach prowadzonych pzez adwokatow i radcow
prawnych udzielonych zostato 67 porad, a w punktach prowadzonych przez
organizacje pozarzqdowe 64 porady. Natomiast w miesiqcu lutym w punktach
prowadzonych przez adwokatow i radcow prawnych udzielonych zostato 87 porad, a
w punktach prowadzonych przez organizacje pozarzqdowe 86.
Kolejno Zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na przedstawienie firmie InterRisk propozycji
wysokosci odszkodowania za budynki przy ul. Stankowizna w wysokoSci 450.000 zt.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk powiedziala, 2e p. Winiarek zwrocila sig
z propozygq dotyczqcq umorzenia czqSci naleznosci z tytulu oplal za energig
elektrycznq rozlo2enia na raty czgSci naleznoSci oraz rozlo2enie na raty pozostalych
oplat zwiqzanych z zajmowanym lokalem mieszkalnym.
Przedstawila 3 mozliwoSci rozwiqzania sprawy dotyczqcej ww zaleglo6ci.
Nastqpnie odczylala projekt uchwaly w sprawie umorzenia oraz rozNoZenia na raty
nalezno6ci z tytulu zajmowanego lokalu mieszkalnego; przeprowadzono glosowanie,
w ktorym czlonkowie Zarzqdu gtosowali nastgpujqco:
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaNy,

- Cztonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo. Nieobecny Starosta - Antoni Jan
Tarczynski.



Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 308/16 z dnia 30 marca 2016 r. w
sprawie umorzenia oraz rozlo2enia na raty nale2no6ci z tytutu zajmowanego
lokalu mieszkalnego.

Z-ca naczelnika Wydziatu O5wiaty i Promocji - Urszula Soroka powiedziala, 2e po
raz 17 przystgpujemy do organizacji lgrzysk Samorzqdowc6w. Przedstawita projekt
regulaminu. Zaproponowala, aby spotkanie organizacylne odbyto sig 7 kwietnia br.,
na ktore zaproszeni zostanq przedstawiciele poszczegolnych samorzqdow i sluzb
mundurowych. Nalezy ustalic miejsce organizacji, gdzie bgdq organizowane
rozgrywki w poszczegolnych dyscyplinach.

Wicestarosta - Krzysztof Pfochocki zaproponowal, aby zwrocic siq do wojta
Gminy Siennica z pytaniem, czy bqdzie nadal organizatorem lgrzysk.

Ad.11
Protokot posiedzenia w dniu 22 marca 2016 r. zostat przyjqty jednoglo6nie.

4d.12
Zamkniecie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyfrski

Wicesta rost a - Krzy sztof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


